Step 1: Soldering the wire to the + and - poles of the LED strip, and weld the current limiting resistor to the negative pole or series in the middle of the black line.
第一步：把电线焊接在灯条正负极上，把限流电阻焊在负极或者串联在黑色线中间。
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Step 2: Wrap the LED strip around the transparent plastic.Secure with sellotape.

第二步：把LED灯带缠绕一圈在透明塑料件上。可以用透明胶带固定四个角。
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Step 3: loosen the screws on the left and right .

第三步：把左右侧的旋钮开关螺丝松掉。
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Step 4: Place the luminescent component inside the remote control panel.
第四步：把发光组件放入遥控面板内部。
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Step 5: Place the aluminum cover on top of the plastic light emitting module.
第五步：把铝合金面盖放在塑料发光组件上面。
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Step 6: Re-install the joystick assembly and secure it with the provided longer screws.
第六步：把摇杆组件重新安装回去，用所配的加长螺丝固定好。
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Step 7: Use a multimeter to measure the positive and negative poles of the 5V step-down module
第七步：用万用表测量找到5V降压模块的正负极。
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Step 8: Welding the positive and negative electrodes of the LED strip to the 5V step-down module. Pay attention to the positive and negative electrodes.
第八步：把LED灯条的正负极焊接在5V的降压模块上，注意正负极。
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You're done!
第九步，合上面盖，通电，大功告成。Dung!
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